
 

Protokoll nr. 2 
Styrelsemöte SMC Södermanland | 2024-02-12 
 
Närvarande styrelsemedlemmar  
Cecilia von Hausswolff, Anna Runarsdotter, Andrea Hudatzky, Erik Nilsson, Gunnar Friskopp, Thomas Eriksson, 
Robin Ludvigsson, Katarina Theander, Björn Denkvist, Kim Seppälä och Wallentin Berggren 

Övriga: MCT Jerry von Hausswolff  

 
1. Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  
 
2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 
3. Godkännande av föregående protokoll  
Föregående protokoll godkändes.  
 
4. Ekonomi och budget  
Fått in betalning för BMW-klubbens första knix. 
Inte betalat något för banhyrorna (GTR + funkisdagar) ännu. Fortsatt god ekonomi. 
 
5. Information  
Våra grundkurser ligger upplagda på hemsidan.  
Funkisdagarna har lagts ut i funkisgruppen så att det går att boka sig. 
Gruskurser eller kurs på väg är inte upplagda ännu. Kurserna kommer att erbjudas 2024. 
 
Vi behöver få in fler funkisar till grussegmentet. Funkisar har erbjudits att åka på examinationshelgen 
i Rosersberg slutet av april i form av deltagare. André åker som deltagare, Robert ska exas. Eventuellt 
får vi med oss någon mer som deltagare. En kostnad för distriktet men vi behöver få fler funkisar till 
grus och ser detta som en investering till verksamheten. Wallentin ställer jättegärna upp på grus så 
länge han kan få tillgång till grushoj. 
 
6. Styrelseärenden  
Verksamhetsberättelse deadline, vara klar till 24/2 så vi hinner läsa igenom den och lägga upp på 
hemsidan. Cecilia och Björn kollar på en budget för 2024. 
 
Björn lägger fram förslaget: Gratis knix med ex. korvgrillning, en typ av ”öppet hus” för våra 
medlemmar, styrelsen beslutar att distriktet genomför detta. Resursgruppen diskuterar formatet 
vidare. 
 
Det finns funktionärer som gärna kör grus men som inte har grushoj. Inköp av grushoj till verksamheten 
kan ge mer möjligheter att erbjuda fler gruskurser till våra medlemmar. Styrelsen beslutar att underlag 
om hur detta praktiskt kan genomföras samt förväntade kostnader ska tas fram och utefter detta ta 
beslut huruvida detta är praktiskt genomförbart. 
 
7. Verksamhetsärenden  
Två avrostningar varav en för tjejer är planerade. 
Planera gruskurserna så att vi kan synka med resurser och kurs på väg planeras löpande. 
 
Ingen höjning av avgifter för grundkurser 2024, styrelsen beslutar att priser från 2023 ska följa med in 
i 2024. 



 
Sviestad 16/8 är bokad för en BKK, tjej-kurs. Försöka få med oss sponsorer till kursen och kolla med 
SMC Östergötland angående vad de kommer sätta för priser på sina kurser så att vi inte konkurrerar 
med deras verksamhet. 
 
Vårkick-off planerad 24/3, resursgruppen sätter ihop ett program. Anmälan har gått ut och funkisar 
har börjat att boka sig. Lunch behöver erbjudas för de som väljer att delta på årsmötet på 
eftermiddagen. Björn fixar pizza via leverantören som vi har använt tidigare. Anna & Kim fixar fika till 
årsmötet. 
 
8. Medlemsärenden  
Årsmöte 24/3 
Bengt Dahl har tackat ja till att vara mötesordförande. 
 
Under året göra något helt gratis för medlemmarna, enligt Björns förslag. 
 
9. Media  
Inget nytt men tacksamt om ideér eller material skickas in. 
 
10. Övriga frågor  
Inga övriga frågor togs upp.  
 
11. Nästa styrelsemöte  
Tisdagen den 11 mars, kl.18.00 
 
12. Mötets avslutande  
Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.  
 
 
 
 
Andrea Hudatzky Cecilia von Hausswolff 
Sekreterare Ordförande 


